
      Protokoll Medlemsmöte Burlövs BK 2023-05-10 

 

0. Närvarande 22 st. Se separat lista. 

 

1. Ordförande Thore hälsar oss välkomna och förklarar mötet öppet. 

 

2. Dagordning godkänns. 

 

3. Till justerare valdes Carina Radlert och Petter Mattsson. 

 

4. Föregående protokoll lästes igenom. Angående önskemål av  

    skott träning om det önskas så får man säga till. Så kan det ordnas. 

 

5. Vår ekonomi är god. 

 

6. Inga skrivelser eller rapporter inkomna. 

 

7. Tävling. Vi hade en lydnads tävling i påskas i samtliga klasser på  

    för och eftermiddag. Allt fungerade väl. 

    Nästa tävling är den 20 augusti i startklass och klass 1. Även det på  

    för och eftermiddag.  

    Förslag på att ha en träningslydnad innan denna tävling kom upp.  

    Vilket kan komma att hållas då. 

 

8. Hus. Kurserna börjar ta slut inför sommaren. Några pågår  

            fortfarande. Men nya förfrågningar kommer in hela tiden. 

            Petter och Maria erbjuder sig att vara medhjälpare till  

            instruktörer som håller kurs vid behov. Positivt initiativ. 

 

9. Utbildning och kurser. Boel har nu genomgått kurs som instruktör  

    för SBK. 

    Instruktörskurs om någon fler vill gå så börjar den 17 juni i  

    Svedala. 

 

10. Hemsida/fb. Protokoll för medlemsmöte och årsmöte läggs nu in 

      på hemsidan. 

      Presentation av våra instruktörer till hemsidan är önskvärd. 

      På fb sidan kan man inte längre gå in och skriva något. Fb sidan  



      sköts av Jenny Möller och vill man ha in något där så säger man  

      till henne. 

 

11. Övrigt. Man undrade hur det gick med planerna på en ny  

      klubbstuga för oss. Och vi väntar fortfarande på besked om detta. 

      Så inget nytt. Det tar tid. 

 

      Anette påtalade att det var bilar här på området som betedde sig  

      lite märkligt under dagtid. Så man kan behöva vara lite  

      uppmärksam på det. Samt att det varit folk nere på agility planen  

      och varit ovarsamma med hindren där. Samt det har även  

      klottrats här på några ställen. 

      Några bräder har också trillat ner på planket vid inhägnaden.  

      Förmodligen har de blåst ner i vinden. Ska lagas. 

  

      Man frågade om det fanns planer på Agility tävling. Det har ännu  

      inte planerats in någon. Det behövs köpas in lite saker också innan  

      dess. Har inte hunnits med ännu. 

      Svedala bk har förfrågat sig om de kan få låna lite agility material  

      av oss när de ska ha tävling en helg. Vilket de kommer få. 

 

      Man undrade om det fanns något sätt som man kunde anmäla sig  

       på som funktionär om det skulle behövas. Detta behövs ju ofta. 

       Ev skulle man kunna lägga ut på fb när funktionärer behövs och  

       till vad. Så kunde man anmäla sig där då. 

 

12. Nästa möte. Nästa medlemsmöte är 2023-10-11 kl 19.00. 

 

13. Mötet avslutas. 
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